
Voetbalvereniging Nunspeet 
 

 

 

 

      Jaarverslag secretaris 2018-2019 
 

Dit is het jaarverslag van de secretaris over het 95e verenigingsjaar. Het betreft het 
voetbalseizoen 2018-2019, van 1 juli 2018 tot en met 30 juni 2019. 
 
In memoriam 
Op 06-11-2018 overleed op 54-jarige leeftijd Henk van Grevengoed. 
 
Bestuurlijk/ Algemeen 
Het bestuur van de voetbalvereniging Nunspeet (verder te noemen vv Nunspeet) bestaat in 
seizoen 2018-2019 uit de volgende personen: 
 
Rob Buijs    voorzitter 
Erik Molenschot   vicevoorzitter 
Beert Bouw    secretaris  
Eibert ten Brink   penningmeester    
Henk Makkink    sponsorzaken 
Ingmar de Vrieze                               jeugdzaken 
                  
Leden van verdienste 
Tijdens de algemene ledenvergadering van 3 december 2018, is benoemd tot erevoorzitter 
dhr. Keur. Hij kreeg tevens een speld overhandigd. En tevens, vanwege hun vele taken 
verricht voor de vereniging, tot leden van verdiensten van de vv Nunspeet werden benoemd 
Eibert ten Brink, Arno Boersema en Gert Reezigt. 
 
Jubilarissen 
Tijdens de Nieuwjaarsreceptie op woensdag 3 januari 2019 werden 15 jubilarissen 
gehuldigd. De volgende leden ontvingen van Betty Wieteler van de lief en leed commissie de 
bijbehorende attentie en bloemen: 
 
We hadden in ons midden een lid die al 70 jaar lid is van onze vereniging. 
 
70 jaar: een speciale jubileum spelt 
Jannes Dekker 
 
50 jaar: oorkonde 
Herman van de Gronde, Wim Beelen 
 
40 jaar: horloge vv Nunspeet 
Peter Dekker, Gert Reezigt, Jan Beelen, Jan Hup 
 
25 jaar vv Nunspeet 25-jaar speld 
Hennie Sewuster, Andre Plakke, Paul Holstege, Ronald van Amelsvoort, Edwin van Putten, 
Henk Westhuis (jr.), Hugo van Manen en Marc Walvius. 
 
Lief en leed   
Namens de lief en leed commissie zijn er dit seizoen veel (beterschap)kaartjes verstuurd aan 
leden, diverse condoleances overgebracht aan familieleden, mini-wensambulances gegeven 
aan zieke jeugdleden van vv Nunspeet en bij gezinsuitbreiding van leden. 



 
Financiële zaken 
Het bestuur is op het gebied van financiële zaken ondersteund door een financiële 
commissie onder leiding van Marco Lokhorst. We zijn hen daarvoor zeer erkentelijk.   
 
Commissies 
Het bestuur kan rekenen op ondersteuning en advies van diverse commissies. Te weten: 
seniorencommissie, technische commissie, jeugdcommissie, clubhuiscommissie, 
websitecommissie, jeugd - activiteitencommissie, fair Play commissie, 
onderscheidingscommissie, onderhoudscommissie, kledingcommissie, lief en leed 
commissie, financiële commissie, commissie wedstrijdzaken en sponsorcommissie.  
 
Uiteraard willen wij iedere commissie en iedere vrijwilliger die zich dit seizoen op wat voor 
manier dan ook heeft ingezet voor onze voetbalvereniging enorm bedanken. Zonder jullie 
inzet, kennis en kunde kunnen we onze mooie voetbalvereniging niet laten bestaan. We 
hopen dan ook dat iedereen zijn of haar functie(s) met dezelfde passie blijft uitvoeren. We 
hebben jullie allemaal hard nodig.  
  
Voetbalzaken 
Kortverslag Nunspeet 1 seizoen 2018-2019 
 
Na 4 trainingen in juni, begon Nunspeet 1 onder leiding van Freddy Smit in aug. 2018 weer 
aan een nieuw seizoen. De voorbereiding werd met wisselend succes afgewerkt. Nunspeet 
was deze keer actief, op het Berend Elzerman toernooi bij Vsco in Oosterwolde. Dit toernooi 
werd met een 3e plaats afgesloten.  
De poulefase van de district beker werd met succes afgerond, helaas werd Nunspeet daarna 
uitgeschakeld voor de district beker door Wvf uit Westenholte. 
 
De competitie had een vreemd verloop, de resultaten tot de winterstop vielen tegen. 
Na de winterstop moest men samen zien de degradatie te ontlopen. Helaas werd trainer 
Smit in maart op non-actief gezet. Interim-trainer Lucas Hoekman werd 7 wedstrijden voor 
het eind van het seizoen voor de groep gezet. Er was maar één opdracht voor Hoekman 
Nunspeet: de 1e klasse zien te houden 
 
Laatste zeven wedstrijden VV Nunspeet seizoen 2018-2019. 
 
Uitgangspunt:  
Uitgangspunt bij de laatste 7 wedstrijden van het seizoen:14e en laatste plaats met 14 punten 
uit negentien wedstrijden en een doelsaldo 22-51. Op dat moment de minste voor- en 
meeste tegendoelpunten. 
 
Na voor de tweede keer in korte tijd te zijn benaderd door technische commissie vv 
Nunspeet, bij monde van Gerjan Mulder, voor een interim functie als hoofdtrainer heb ik de 
opdracht aangenomen. Vanaf donderdag 28 maart zijn we als staf aan de slag gegaan 
zonder nog verder achterom te kijken. 
De eerste ontmoeting met de spelers die betreffende avond hebben we de situatie 
geïnventariseerd. Er zijn korte spelersgesprekken op het veld gevoerd tijdens de training. 
Vervolgens hebben we met de staf een analyse gemaakt van het totaal plaatje. Daarna zijn 
we in gesprek gegaan met de technische commissie en de hoofdtrainer van O19 over 
eventuele talenten in deze selectie. Op zaterdagochtend hebben we een wedstrijd van O19 
bekeken en op basis daarvan Jonatan van ’t Hof per direct overgeheveld naar eerste 
selectie. Hij debuteerde diezelfde middag nog tegen DZC. 
De eerste wedstrijd van de zeven die we nog te gaan hadden, speelden we in balbezit naar 
omstandigheden goed, creëerden we veel kansen en werd er zoals afgesproken agressief 
en zo hoog mogelijk verdedigd. Als staf en spelers waren we tevreden over de uitvoering 



maar niet met het resultaat van de wedstrijd, namelijk 1-1. Ook de reacties rondom het veld 
waren bemoedigend. “Men had een team gezien met spelers die de bal weer wilden hebben 
en de wil om te winnen uitstraalden” aldus de commentaren van de kenners. 
En na ook een redelijk goede tweede wedstrijd tegen een sterk spelend De Merino’s begon 
de stemming op en rond het veld om te slaan van pessimisme naar positivisme. Een heel 
belangrijk moment in de club. De wedstrijd eindigde in 0-0. Voorde staf betekende dit dat dat 
we 2 punten op planning achterliepen met de zware uitwedstijd tegen DOS’37 komend. 
De overwinning van 3-4 die middag was het definitieve kantelpunt voor ons. Eerst een snelle 
achterstand, vervolgens ijzersterk terugkomen en uiteindelijk de wedstrijd winnen gaf de 
spelers een boost. Vooral ook de manier waarop werd gewonnen. Het vertrouwen groeide. 
Uit een elftal dat door vriend en vijand volledig was afgeschreven ontstond er een 
aantrekkelijk spelend elftal dat nu ook wedstrijden ging winnen. 
Vervolgens wonnen we thuis met 4-2 van het sterke Scherpenzeel en met de directe 
concurrenten nog komend ging iedereen er helemaal in geloven dat onze kansen toenamen 
dat het eerste klasse- schap zeker gesteld kon en zou worden. 
Winst bij ASV Dronten met 1-2 en een thuiswinst van 4-1 tegen Enter Vooruit resulteerde in 
een klasse behoud dat al zeker was voor de laatste wedstrijd tegen KHC. Die voor de 
statistieken in 1-1 eindigde. 
 
Resumerend: 
Van directe degradatieplek 14 ons omhoog gespeeld naar veilige 10e plaats door 15 punten 
te pakken uit 7 wedstrijden met een doelsaldo van 16-9. Dat is gezien de positie van waaruit 
we kwamen te vergelijken met een kampioensprestatie en dat was nodig ook gezien de 
prestaties van onze concurrenten.  

 
Wat een jaar voor Nunspeet 2! 
Seizoen 2018-2019 
 
Een nieuw seizoen betekent nieuwe doelstellingen. En welke verwachtingen zijn er dan? Na 
de degradatie van vorig seizoen uit de reserve hoofdklasse staan we weer tussen het rijtje in 
de eerste klasse. Halverwege augustus begonnen de eerste trainingen met een geheel 
andere groep. In deze selectie van zeventien veldspelers zijn er maar liefst tien nieuwe 
spelers waarvan zeven spelers vanuit O19-1 komen. Een vernieuwde groep waarbij het altijd 
maar de vraag is hoe snel het een team gaat worden. Belangrijk hierin is de 
trainingsopkomst, want de basis van een hecht team vormt zich op het trainingsveld. Eén 
van de doelstellingen voor dit seizoen is dat er met een grote groep getraind wordt. Dit lijkt 
logisch en voor de hand liggend, maar dit is weleens anders geweest.  
Er is een nieuwe trainer aangesteld, Ramazan Pinarbasi. Ramazan, bekend van VVOG O19-
1, zal voor het eerst een seniorenteam gaan trainen. Hij zal worden bijgestaan door 
assistent-trainer Andries van de Kolk. Ook Jakob Reezigt is als leider en assistent-
scheidsrechter gebleven en voor de verzorging van de mannen is Jenny Berends er dit 
seizoen ook weer bij.  
Vol enthousiasme beginnen we sterk aan de competitie met een uitoverwinning bij 
Bennekom. Na zes wedstrijden hebben we veertien punten en staan we op een gedeelde 
eerste plaats. Zoals wel vaker met een jong team vindt er een verval plaats en die was in ons 
geval best groot. De volgende zes wedstrijden voor de winterstop behalen we maar één 
punt. Op dat moment staan we bijna halverwege de competitie, onder de middenmoot. Ook 
sneuvelen we in de beker uit bij DSV ’61 3. Wat we wel zien is dat er op de trainingen 
verbeteringen zijn, maar deze helaas niet worden doorgetrokken naar de wedstrijd. Positief 
is dat iedereen blijft komen en dat er nog steeds met veel plezier wordt getraind. 
Na de winterstop zullen we ons moeten herpakken om de weg naar boven te vinden. Dat 
gaat moeizaam, omdat we de eerste twee wedstrijden beide ongelukkig verliezen. Qua 
veldspel zijn we minstens gelijkwaardig aan onze tegenstanders, maar het afmaken van 
kansen is in deze fase heel moeilijk. De tegenstander weet daarentegen wel het net te 
vinden. Dan komt koploper Bennekom op bezoek en die winnen we verrassend, maar een 



week later volgt een dramatische wedstrijd uit bij AVW’66. Dan wordt de situatie echt 
zorgelijk. Op dat moment breekt ook de derde periode aan en spelen we tegen directe 
concurrenten voor degradatie. We gaan eindelijk scoren en wat nog belangrijker is: we 
winnen!! Uit de laatste tien wedstrijden worden maar liefst 25 punten behaald en bij VVOP 
pakken we de derde periode en eindigen we op een keurige vierde plaats in de competitie.  
Door de winst in de derde periode gaan we de nacompetitie in. We spelen met zeven andere 
teams om één plaats voor de reserve hoofdklasse. Het is heel simpel; bij winst ga je door, bij 
verlies zit het seizoen erop. De eerste wedstrijd spelen we uit bij Go Ahead Kampen 2, een 
goede voetballende ploeg waar we het heel lastig tegen hebben. We hebben uiteindelijk een 
verlenging nodig om als winnaar het veld te kunnen verlaten. Uitslag 3-1. Daarna uit naar 
Vroomshoopse Boys 2. Deze weten we vrij eenvoudig te winnen, ook nu een 3-1 op het 
scorebord en met een goed gevoel de bus in terug naar Nunspeet. Dan volgt op 15 juni 2019 
de finale in Hulshorst tegen een bekende uit onze competitie, Hierden 2. In een prachtige 
ambiance weten we ook deze wedstrijd te winnen, nu met 2-1. Promotie naar de reserve 
hoofdklasse is een feit! Wie had dat gedacht begin maart toen we net boven de degradatie 
streep stonden? Vanaf de start van het seizoen heeft het teambelang een hoofdrol gespeeld. 
Van hieruit kun je werken aan iets moois.  
We willen eenieder bedanken die heeft geholpen met het ter beschikking stellen van spelers. 
Freddy en Lucas vanuit Nunspeet 1, Ferran vanuit Nunspeet 3 en Joop vanuit O19-1. Ook 
complimenten aan de vaste kern supporters die er wekelijks waren om ons te steunen. Dit 
heeft ons heel goed gedaan! Hopelijk kunnen we ook dit jaar weer rekenen op jullie steun. 
Na een welverdiende vakantie gaan we er opnieuw tegenaan in de reserve hoofdklasse! 
 
 
Sportieve groet, 
Andries van de Kolk 
 
Kampioenenbal 
Dit seizoen zijn er weer diverse kampioenen bij de jeugd gehuldigd binnen onze vereniging:  
 
In de najaar competitie:  
JO11-3/ JO15-4/ JO17-1/ JO19-1 
 
Voorjaarscompetitie: 
JO11-1 
JO13-3 
 
En tevens in de 35+ competitie werd ons 35+ team kampioen. 
En Nunspeet 5 werd bij de senioren kampioen. 
 
Ledenbestand   
De vereniging bestaat op 30 juni 2019 uit 9 seniorenelftallen, 36 jeugdelftallen, de 
voetbalschool, zowel een 35+ als een 40+ team. 
Op 30 juni 2019 waren er 873 mannen, vrouwen, jongens en meisjes lid van onze 
vereniging.              
Senioren                213   
Junioren/ Pupillen              401                         
Niet spelende leden / kaderlid 259 
 
Grote Clubactie 
Onze vereniging heeft ook dit seizoen weer een prachtig bedrag van € 9.500,00 (bruto) 
opgehaald en naar aftrek van de kosten is er een mooi bedrag overgebleven van €8100.00 
De opbrengst komt ten goede aan de revitalisering van het sportpark.  
 
 



 
Goede doel  
Stichting Duchenne Heroes is gedurende het seizoen het goede doel geweest.  
 
Supportersvereniging 
Al jarenlang is onze Supportersvereniging niet meer weg te denken bij de voetbalvereniging. 
Gedurende het seizoen organiseren zij diverse activiteiten, waardoor zij onder meer onze 
voetbalvereniging financieel kunnen ondersteunen. 
We hebben dit seizoen afscheid moeten nemen van het oude bestuur. Als bestuur van vv 
Nunspeet willen wij hen namens de gehele vereniging bedanken voor hun jarenlange inzet. 
Sinds 26-11-2018 is er een nieuw bestuur gevormd en is het voortbestaan van de 
supportersvereniging een feit. 
 
Bijdrage jaarverslag nieuwe bestuur Supportersvereniging Nunspeet 
Het is een open deur, maar voor je het weet zijn we allemaal weer een jaartje ouder en is er 
weer een jaar voorbij. De voetballers en hun fans denken waarschijnlijk meer in 
voetbalseizoenen. Hoe je het ook wil noemen voor de supportersvereniging is het 
voetbalseizoen 2018 – 2019 voorbij. De bestuursleden van de supportersvereniging hebben 
voor het eerst een deel van een voetbalseizoen gedraaid. Onze prioriteit nummer één was 
de supportersvereniging overeind te houden. Dat is gelukt! 
Ook hebben we onze missie geformuleerd, met als belangrijkste doel dat ieder lid of 
supporter zich thuis voelt bij onze club. Iedere supporter ”Vecht voor je kleuren, Nunspeet 
blauw en geel” op zijn of haar manier. Voor al deze supporters willen wij er als 
supportersvereniging zijn, als schakel tussen de club en de achterban. 
 
We waren op bij de thuiswedstrijden van Nunspeet 1 actief met onze vrijwilligers in het 
verkopen van lootjes met de kans op een mooi prijsje en het verkopen van kaartjes waar de 
ruststand en eindstand op vermeld stonden. Een zo genaamde blinde pool waarbij je hoopt 
de goede voetbaluitslagen (rust- en eindstand) te hebben. 
In de rust konden onze vrijwilligers bij ons in het supportershonk wat drinken en verzorgden 
wij, middels een kopje koffie, de speaker. Aan het eind van het seizoen hebben wij alle 
vrouwelijke vrijwilligers en de meidenteams verrast met een beautypakket. Dat werd echt op 
prijs gesteld. 
Helaas is om privé redenen van bestuursleden dat de samenstelling van het bestuur gedaald 
is tot het absolute minimum van drie leden, zijnde: 

- Voorzitter: René Bliek 

- Secretaris: Chris van Zielst 

- Penningmeester: Dirk Hoekerd 

Al met al hebben we naar onze tevredenheid het voetbalseizoen 2018 – 2019 voltooid.  
Een belangrijke uitdaging blijft voor ons dat het voor sportclubs steeds moeilijker wordt om 
structureel vrijwilligers aan zich te binden. Helaas heeft 14% van de verenigingen een tekort 
aan vrijwilligers, en 40% van de verenigingen heeft een tekort aan (opgeleide) trainers en 
coaches. Dat doet wel wat met een club. 
We moeten als supportersvereniging zoeken naar nieuwe innovatieve oplossingen en 
concepten die ons concrete tools geven om meer vrijwilligers te werven, de waardering van 
vrijwilligers te vergroten en te zorgen dat alle activiteiten op de sportclub ook worden 
ingevuld. Heeft u ideeën, laat het ons weten. 

 
 


